



ÖRSERUMS IDROTTSKLUBB

Protokoll fört vid styrelsemöte för Örserums IK 2019-04-14

Närvarande: Jessica Trygg, André Trygg, Joakim Eriksson, Robert Idén, Marie Andersson, Birgitta Arvidsson, Martin Karlsson, Jane Ydman och Eva Karlsson.

§ 1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2. Som representant från fotbollssektionen gästade Jörgen Aldensjö mötet och informerade om följande:
Seriepremiären dagen innan resulterade i en förlust med 1 – 2, men matchen var jämn. Drygt 30 killar tränar och spelar i våra lag. Nya bollar och västar är inköpta.

De fotbollskläder som stals vid inbrottet har återlämnats till oss tillsammans med några pokaler.

Föreningen kommer att teckna ett avtal med Intersport som innebär förmåner för både förening som enskilda medlemmar.

Föreningsstäm i byn sker under sista veckan av april. Fotbollskillarna ansvarar för detta. De har också monterat nytt plasttak över entré och uteservering.

Nya sponsorer är Gränna Bensin och Service samt Werners Maskin.

Önskemål finns om att anslå schema för hemmamatcher vid entrén till klubbstugan.

Förrådet har städats av fotbollskillarna vad gäller den del som berör fotbollen.

Grönyte-gruppen vill snickra ihop nya sittbänkar till slänten vid bortasidan.

Uthyrning av vår anläggning ska i mesta mån läggas, så att det inte konkurrerar, med våra egna aktiviteter.

Vid bortamatcher på Visingsö så ersätter föreningen för utlägg till färjebiljetter.

Vid hemmamatcher för A-laget, sköts försäljning av entrébiljetter och kaffe m.m. av Marie Andersson och Malin Davidsson, tillsammans med två fotbollsspelare.

§ 3. Sponsorer – ännu finns det några kvar att kontakta.

- § 4. Äggalunken är under kontroll. Vi hjälps åt så många som möjligt.
- § 5. Vid Örserumsdagen den 3 augusti ansvarar vi, liksom förra året, för Knatteloppet. Vi försöker ordna en uppvärmning för barnen, med en ledare från scenen, och med barnen framför. Vi kommer också att ha ett parkeringsansvar. Vi beställer två beachflaggor, som kan användas vid flera skilda evenemang där vår förening är representerad, men även vi egna aktiviteter på ÖIK.
- § 6. Lördagen den 11 maj städas förrådet av styrelsen. Samling kl 09.00. Fastighets- och Grönytegruppen kan få köpa in en liten vagn, som ska användas till att transportera småsaker och verktyg, vid arbete utanför området.
- Vid fastighetsgenomgången visade det sig att panelen på klubbstugan kortsida mot sjön är mycket dålig, men även på vissa delar av övriga byggnaden.
- Vi diskuterade kiosken och försäljningen där på sommarmånaderna. Byggnaden är i mycket dåligt skick, så vi anser det inte försvarbart med en renovering. Vi har som förslag att till nästa säsong, på något sätt öppna upp med ett specialfönster från kansliet, och sköta all försäljning därifrån.
- En bleckplatta har satts för låset från utsidan till gympasalen. Vi vädjar och informerar alla ledare, som har verksamhet i lokalen, att vid träning ha en nyckel i låset i dörren under träningen. Det behövs inte låsas upp, bara nyckeln finns i låset under träningspasset.
- § 7. Det nya förrådet ska börja färdigställas under maj månad. Diskussion fördes huruvida det ska ett varm- eller kallförråd. Diskussion fördes också hur vi går vidare med byggplanerna och till vilka kostnader.
- § 8. Arbetet med hemsidan pågår.
- § 9. Info@orserumsik.se länkas till Jane.
- § 10. Vi förvarnades om ev. ledarbrist för måndagsgympan till hösten.
- § 11. Ledarträff ordnas den 21 maj kl. 18.30. Vi bjuder på fika.
- § 12. Ansvar för badplatsen delas bland styrelsemedlemmarna.
- § 13. Till hösten anordnas HLR i samarbete med SPF, Hembygdsföreningen och ÖIK.

Nästa möte söndagen den 19/5 kl. 18.00.

Vid protokollet

Justeras

Eva Karlsson

Jessica Trygg

